



## Young Scientists Activity (May 2022)

Maximum Awarded Number of Stars = 1

نشاط للعلماء الصغار (مايو 2022)

الحد الأقصى للنجوم = 1

- Every Young Scientist should select a dream job which he/she wants to be in the future as a celebration of the Labor's Day on May 1, 2022.
- Each Young Scientist child should write a one page (maximum 20 lines using any language) about what she/he wants to be in the future and why or draw a paint about this dream job or talk about it by using voice record.
- Parents can write on behalf of their children if they cannot write themselves and/or help them in writing. Also, they might help the children select the job and talk to them about it.
- Voice records/notes will be accepted instead of writing for children who cannot write by themselves.
- Parents should send this form back to us by Whatsapp before May 31, 2022.

- كل طفل في قائمة العلماء الصغار يقوم باختيار الوظيفة التي يتمناها في المستقبل عندما يكبر احتفالاً بعيد العمال أول مايو ويكتب عن سبب اختيارها او يرسمها او يرسل بها رساله صوتيه .
- كل طفل من قائمة العلماء الصغار يجب أن يقوم باختيار وظيفه واحده ويكتب عنها صفحه واحده لا تتعدى 20 سطر او رسم رسمه واحده فقط تعبر عن تلك الوظيفة.
- مسموح للوالدين بالكتابة نيابة عن الطفل أو مساعدته لو كان لا يستطيع الكتابة. و يمكن كذلك اختيار الوظيفة والتحدث مع الطفل عنها.
- مسموح بارسال تسجيل صوتي للطفل اذا كان لا يستطيع أن يكتب بنفسه.
- يقوم الوالدين بارسال هذه الاستمارة الى الشركة قبل 31 مايو 2022.



**Young Scientist Name:**

**Age:**

## **One Page Summary**





العمر:

اسم العالم الصغير:

## الملخص